
 
 

 

Notulen vergadering dorpsraad Groede 
 
Datum:   Maandag 27 november 2023  
Aanvang:  19.05uur Locatie:    Torentje en Voorstraat 
Aanwezig: Mia, Arno, Hans notulist, Sharon vanaf 20.10u 
 
Opening 
Arno opent de vergadering om 19.05.  
 
Inloopspreekuur:   4 bewoners van Boerenhol. 
Doel. Een vervolggesprek op de eerder gezonden mail om te kijken hoe zij verder kunnen. De 
dorpsraad wil samen optrekken. Hans geeft aan dat de problematiek van Boerenhol is 
opgenomen in de geactualiseerde Verkeersvisie van Groede. Als een apart hoofdstuk. Daarin 
wordt aandacht gevraagd voor de korte en lange termijn oplossingen. 
In november zijn door de bewoners en door de dorpsraad al mails aan de provincie 
gestuurd. Een (bekende) belemmerende factor is dat eerder betrokken ambtenaren een 
functie elders hebben gekregen en dat de dossiers verder niet opgepakt zijn. 
Directe verantwoordelijkheid van de gemeente is er ook. Wethouder De Feyter heeft 
toezeggingen gedaan over de verdere aankleding van Boerenhol. 
Afspraak: de bewoners en de dorpsraad beleggen een vergadering met de provincie en de 
gemeente (wethouder en ambtenaren) op zo kort mogelijke termijn. Boerenhol benadert de 
provincie. Dorpsraad de gemeente. 
Afspraak: de te bespreken punten worden vooraf opgesteld. 

- Arno heeft nog de presentatie met de doelen uit juli 2020. 
Verdere basis: - het maatregelenpakket van de provincie. Mail 11 2020.  

- (Het ontbreken van) metingen na 2022 
- Oudere informatie mbt de Waterdunen plannen (bij bewoner van Boerenhol) 
- MER rapporten van weleer.  Taak Boerenhol 
- P.M. : PZC informeren 

 
20.10 u Vervolg van de vergadering aan de Voorstraat met Sharon aanwezig 
 
Notulen van oktober: goedgekeurd 
 

- Verslag van het overleg tussen Boerenhol en HZ over Waterdunen wordt 
opgevraagd 

- MOR. Hoe kun je de voortgang volgen? Aro stuurt Karin een mail. 
 
 
 
 
 



 
 

 

Actielijst: 
- Gebruik van de P&R strook evalueren met school. Daarna met  

vrachtwagenchauffeur(s) 
 
In/uit 

- Erfgoed CMS is mogelijk zeer goed bruikbaar voor Geschiedenis project 
- Zo ook oude archief stukken bij gemeente en provincie. Vrijwilliger nodig. 
- Tegelwippen? Er is een Nederlands kampioenschap geweest in 2022. Sluis werkt in 

2023 mee in de vorm van het ophalen van gewipte tegels. 2024: start in maart. 
- NL Doet. We doen weer mee. Tegelwippen is ter overweging. Dat gebeurt in de 

openbare ruimte. Dus oké. 
- Wandeling opnemen in de eventuele nieuwe Groede gids van Studio Raven. Akkoord 

onder voorwaarden. Hans stuurt mail. 
- Rabo subsidie: Groede Fit kán er binnen vallen. Dus aanmelden! 
- Veiligheid speeltuintje. De gemeente leunt achterover. Eigen acties nodig! 

Gele waarschuwingspoppen 
Stukje in Dorpsomroeper aan ouders gericht 
Draad o.i.d. spannen? Nog afwachten 

- Snippergroen: de gemeente beweegt op geen enkele manier mee. PZC informeren. 
 
Stads- en dorpsradenbijeenkomst in Hoofdplaat 
Sharon en Hans hebben op 07 november deze bijeenkomst bijgewoond. Het was voor het 
eerst sinds lange tijd dat er weer zo’n bijeenkomst was. Er waren veel raden 
vertegenwoordigd. Bij het rondje over de activiteiten viel op dat veel raden ook 
activiteitencommissie zijn. En daar zijn nog wel vrijwilligers voor te vinden.  
Meerdere raden zijn bezig met de geschiedenis van hun dorp. Waaronder Waterlandkerkje, 
Oostburg, Zuidzande en Groede. 
Het contact met de gemeente is niet bij iedere raad even soepel. Hopelijk verbetert dat nu 
er nieuwe ambtenaren bijgekomen zijn. 
Het woonbeleid van de gemeente is onduidelijk. Ook als er concrete plannen zijn. 
Mobiliteit wordt via het burgerberaad gevolgd. 
Een nieuw convenant heeft geen functie. In het verleden is al gebleken dat het maken van 
verplichtende afspraken zonder sancties niet werkt. Ook willen de raden, bemenst door 
vrijwilligers, maar beperkt verantwoordelijkheid nemen. Nieuwe initiatieven – ook wettelijk 
geëist- zullen hopelijk leiden tot goede samenwerking tussen gemeente en burgers. De 
dorpsraden blijven hun functie van intermediair gewoon vervullen. 
Volgende bijeenkomst: op afroep. Onderwerp gestuurd. 
 
“Mijn buurtje” bijeenkomst 
Hans is 22 november aanwezig geweest op de introductieavond voor belanghebbenden. 
“Mijn buurtje” is een organisatie die een platform heeft gebouwd en begeleidt waar 
inmiddels tientallen gemeenten gebruik van maken om verbinding te brengen. Verbinding 
tussen alle soorten organisaties, verder buren, jeugd, alle burgers, vrijwilligers, gemeente 
enz. In Sluis heet dit platform “SamenSluis” en de gemeente is begonnen met het invullen 



 
 

 

ervan. Iedereen kan er terecht en zich aanmelden. Het platform is modulair opgezet en zal in 
de loop der jaren verder groeien. Er wordt nu gestart met het zoeken van een aantal mensen 
die als “buurtverbinders” (lees: buurt-kern verbinders) opgeleid willen worden. 
 
Strooibeleid 
De volgende stap is om de in het strooibeleid ontbrekende stukken (en dat zijn er best veel) 
in kaart te brengen. En dan zijn er ook nog de stoepen….  
Waar en hoe er zout beschikbaar wordt gesteld moet worden overlegd met de gemeente. 
Sharon: dus moet je véél mensen mobiliseren en eventueel een seizoen leuk afsluiten. Een 
app-groep oprichten waar ook een ambtenaar in zit. 
En voor de start een instructieavond organiseren. 
 
Wvttk  
Niets 
 
Afsluiting 
Arno sluit de vergadering om 21.58u.  


